
 

 
Notulen MR  
18 juni 2024 
 
 

 

Marco, Edwin (online), Margret, Diane, 
Leonoor, Helga, Jeanne, Rinske  
 
Voorzitter:  Jeanne 
Notulist:  Rinske 
 

  
Opening en vaststelling agenda 
 

  
Jeanne heet ons welkom. Edwin is online en Chantal kon 
helaas niet aanwezig zijn op de laatste vergadering van 
het schooljaar.   

  
Notulen vergadering  
d.d. 23-04-24 
 

  
De notulen worden goedgekeurd.   
 

  
Bespreking actiepunten na vorige 

vergadering 

 

 “Aan Kwieb teruggeven dat update meldingen teveel 
worden voor de ouders. Kan dat uitgezet worden?” 

Helga heeft dit doorgegeven aan de ICT-werkgroep. Met 

nog meer opmerkingen nemen zij contact op met Kwieb.  
 
Er zijn heel veel ouders die de ouderbijdrage betaald 
hebben. De leerkrachten mogen meer uitgeven van de 
OR, bijvoorbeeld boeken, excursie; dat is een van de 

redenen dat er geld blijft staan. (ieder jaar ongeveer 
4000 euro over)  
Ouderbijdrage voor kamp kan wellicht naar beneden. 
(sept 2025) 
 
Verkeersdrukte rond de Dusseldorperweg.  
Helga stuurt een bericht naar de aannemer om te vragen 

om een verkeersregelaar aan het begin en eind van de 
dag. (van Gelder)  
 

  
Mededelingen vanuit het team 
 

Directie:  
 
 
 
OR:  
 

Ouders:  
 
GMR:  

  
Deze staan onderaan deze agenda. 
 

- Concept schoolgids zie agendapunt 6 
Met personeelsdeel verantwoording werkdrukmiddelen = 
goedgekeurd door het personeel. Diane ondertekent.  
 
x 
 

Niets ingebracht. 
 
Notulen staan in Outlook Blosse. 
Reactie op vragen verzekering (agendapunt 7). 
 

  

Uitkomsten inspectie van 
kwaliteitsonderzoek op  
27 februari 
 

  

We hebben 2 weken een concept-rapport gekregen en een 
concept-samenvatting voor ouders. Er mocht binnen 2 
weken gereageerd worden en aanvullingen geschreven 
worden.  
We gaan ervanuit dat het voor de zomervakantie afgerond 

wordt.  

 

  
 
Concept schoolgids 
 

  
We geven onze aanvullingen aan, die Helga noteert in het 
concept.  
Marco tekent voor akkoord.  
 

 Reactie verzekering vervoer 
ouders 
 

  
Antwoord van de GMR/Blosseraad: 



Als de ouders geen inzittendenverzekering hebben en ze 

kunnen de kosten na een ongeluk niet betalen, dan neemt 
Blosse de kosten op zich. Helga laat het formulier kopiëren 
en legt dit in de lerarenkamer neer, zodat de leerkrachten 
het zich eigen maken.  
 
De antwoorden zijn nog niet helemaal helder. Marco gaat 

verder onderzoeken hoe het zit.  
 
 

  
WVTTK  

(wat verder ter tafel komt)  
 

  
- Edwin is op 28 mei bij een bijeenkomst geweest van 

Commissie Bewegen, Sport en Spel, om met elkaar te 
bomen over het stimuleren van sport en spel binnen de 
gemeente. Er zijn kritische vragen gesteld aan de 
gemeente Castricum (bijvoorbeeld: waarom zijn de 
sportvelden door de weeks niet open, waarom zijn er 
geen sportvelden voor 12-18-jarigen). Hier zal een 

actieplan uitkomen. Edwin houdt ons op de hoogte en 

maakt daarvoor een link naar de bijeenkomst.  
Ook onze leerlingenraad is bezig met een brief aan de 
gemeente met de vraag om weer te mogen spelen 
rondom het pannaveldje. 
-Complimenten voor de leerkrachten van groep 8 die in 
een blootpak een introductie doen en ingaan op het 
onderwerp seksuele ontwikkeling/opgroeien.  

-De brugklasdagen zijn heel goed ontvangen bij de 
ouders en kinderen. Er was voor ieder wat wils; 
praktijkvakken (kapper, technologie, voetballen, gym…) 
en theorievakken (maatschappijwetenschappen, 
geschiedenis, Nederlands). Ook de politie was aanwezig 
en personen met een verstandelijke beperking. Dat 

maakte grote indruk op de kinderen. Ze hebben 
kennisgemaakt met de manier van werken in het 
Voortgezet Onderwijs. (met tas en rooster aan de wandel) 
 

  
Volgende vergaderingen 

  
Dinsdag 1 oktober  

Dinsdag 26 november 
Dinsdag 21 januari 
Dinsdag 4 maart 
Dinsdag 15 april 
Dinsdag 17 juni 
 

Ouderavond dinsdag 1 april  
 

 Sluiting  Jeanne sluit de vergadering. Tot volgend schooljaar!! 

 

 

 

Actiepunten  Wie 

Vraag over verzekering neerleggen bij de GMR ->  
Vragen over aansprakelijkheid van het vervoeren van kinderen in 
je eigen auto 

Marco gaat hiermee verder 
 

Punt van de OR terugkoppelen over de bibliotheek  Helga -> Jeanne ->  

Poll maken in Kwieb over ouderavond voor en in komend 
schooljaar 

Helga 

Kwieb-bericht om aandacht voor de verkeersdrukte op de 
Dusseldorperweg 

 
Helga 

Een bericht sturen naar de aannemer om te vragen om een 
verkeersregelaar aan het begin en eind van de dag. (van Gelder) 

 
Helga 

  



Punten uit het team 

• We gaan aan het eind van dit schooljaar afscheid nemen van Marion, Karin en Dennis. 

• De formatie (welke mensen komen voor welke groep) is zo goed als rond.  

• We hebben 5 juni jl. een goede studiedag gehad. Veel gepraat, maar ook veel zaken echt 
goed besproken. Evalueren van het afgelopen jaar en vooruit kijken naar volgend jaar. 

• Groep 8 is volop bezig met het oefenen van de eindmusical en ook door de groepen 6 is in 
samenwerking met Toonbeeld een hele leuke musical neergezet vlak voor de 

meivakantie naar aanleiding van het IPC-project. 

• Alle groepen werken weer naar het einde van het schooljaar toe met alle leuke activiteiten 
die dat met zich meebrengt, maar natuurlijk ook weer de IEP-toetsen.  

• En voor de leerkrachten de analyse van deze toetsen en de rapporten en de overdracht 
naar het volgende schooljaar. 


